



Le texte Français suit

Racquetball Canada Names National Teams

Winnipeg, September 27, 2017 - Racquetball Canada is pleased to announce its national teams for the 2017 / 2018 season.

Team selection is based on results from two national team selection events and the Canadian Championships held in the previous season. Racquetball Canada names athletes to an elite team and a development team based on rankings from those events.

Most of the national elite team members are veteran athletes with a history of success at the national and international level. Several have been on the podium for Canada at various international events over the past few years.

"We have some new players who have worked hard in the past year and have made the national teams," said Geri Powell, Racquetball Canada's Administrator of High Performance and Sport Development. It's great to see new faces that will be vying for the chance to represent Canada in upcoming international events."

Men's National Team

Athlete	Hometown	Personal Coach
Mike Green	Hamilton, ON	Corey Osborne
Samuel Murray	Baie-Comeau, QC	Rino Langelier
Tim Landeryou	Calgary, AB	Loren Prentice
Pedro Castro	Brossard, QC	Rino Langelier
James Landeryou	Saskatoon, SK	Loren Prentice
Nicolas Bousquet	Montréal, QC	Michel Gagnon

Women's National Team

Athlete	Hometown	Personal Coach
Frédérique Lambert	Montréal, QC	Michel Gagnon
Jennifer Saunders	Winnipeg, MB	Corey Osborne
Christine Richardson	Winnipeg, MB	Ross Richardson
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC	Michel Gagnon
Danielle Drury	Saskatoon, SK	Loren Prentice
Valerie Fallu	Candiac, QC	Rino Langelier

Men's National Development Team

Athlete	Hometown	Personal Coach
Trevor Webb	Cambridge, ON	Evan Pritchard
Tommy Murray	St-Hubert, QC	Rino Langelier
Tanner Prentice	Macrorie. SK	Loren Prentice

Sean Sauvé	L'Assomption, QC	Rino Langelier
Michael Leduc	Québec, QC	Rino Langelier

Women's National Development Team

Athlete	Hometown	Personal Coach
Alexis Iwaasa	Lethbridge, AB	Milton Iwaasa
Cassie Prentice	Macrorie, SK	Loren Prentice
Juliette Parent	St-Jacques de Montcalm, QC	Rino Langelier
Marjolaine Parent	St-Jacques de Montcalm, QC	Rino Langelier

Racquetball Canada will also be nominating four athletes to the Sport Canada Athlete Assistance Program. All national team members are supported through Racquetball Canada's High Performance Program and the Canadian Sport Centre in their home province.

Throughout the season athletes will be competing for selection to teams that will be representing Canada at the Pan Am and World Championships. The next opportunity will be the National Team Selection Event being held in Vernon from November 24 to 26.

[Racquetball Canada](#) is the national sport governing body responsible for developing competitive national teams and overseeing developmental and high performance programs that grow the sport of racquetball in Canada.

Media Contact

Jan Hanson
 Director of Marketing & Communication
 Racquetball Canada Board of Directors
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Racquetball Canada désigne ses équipes nationales

Winnipeg, le 27 septembre 2017 - Racquetball Canada a le plaisir d'annoncer la composition de ses équipes nationales pour la saison 2017-2018.

La sélection de ces équipes est basée sur les résultats de deux épreuves de sélection de l'équipe nationale, ainsi que du Championnat canadien de la saison précédente. Racquetball Canada nomme les athlètes au sein d'une équipe d'élite et d'une équipe de développement en fonction du classement de ces compétitions.

La plupart des membres de l'équipe nationale d'élite sont des athlètes chevronnés qui ont déjà obtenu d'excellents résultats sur les plans national et international. Plusieurs d'entre eux sont montés sur le podium pour le Canada à divers tournois internationaux au cours des dernières années.

«Plusieurs nouveaux venus ont travaillé d'arrache pied au cours de la dernière saison, si bien qu'ils se sont qualifiés au sein des équipes nationales» a analysé Geri Powell, administratrice de haute performance et du développement du sport de Racquetball Canada, qui poursuit : «C'est excellent de constater que de nouveaux visages vont avoir la chance de représenter le Canada aux prochaines compétitions internationales.»

Équipe masculine d'élite

Athlète	Ville	Entraîneur(e) personnel(le)
Mike Green	Hamilton, ON	Corey Osborne
Samuel Murray	Baie-Comeau, QC	Rino Langelier
Tim Landeryou	Calgary, AB	Loren Prentice
Pedro Castro	Brossard, QC	Rino Langelier
James Landeryou	Saskatoon, SK	Loren Prentice
Nicolas Bousquet	Montréal, QC	Michel Gagnon

Équipe féminine d'élite

Athlète	Ville	Entraîneur(e) personnel(le)
Frédérique Lambert	Montréal, QC	Michel Gagnon
Jennifer Saunders	Winnipeg, MB	Corey Osborne
Christine Richardson	Winnipeg, MB	Ross Richardson
Michèle Morissette	Baie-Comeau, QC	Michel Gagnon
Danielle Drury	Saskatoon, SK	Loren Prentice
Valerie Fallu	Candiac, QC	Rino Langelier

Équipe masculine de développement

Athlète	Ville	Entraîneur(e) personnel(le)
Trevor Webb	Cambridge, ON	Evan Pritchard
Tommy Murray	St-Hubert, QC	Rino Langelier
Tanner Prentice	Macrorie, SK	Loren Prentice
Sean Sauvé	L'Assomption, QC	Rino Langelier
Michael Leduc	Québec, QC	Rino Langelier

Équipe féminine de développement

Athlète	Ville	Entraîneur(e) personnel(le)
Alexis Iwaasa	Lethbridge, AB	Milton Iwaasa
Cassie Prentice	Macrorie, SK	Loren Prentice
Juliette Parent	St-Jacques de Montcalm, QC	Rino Langelier
Marjolaine Parent	St-Jacques de Montcalm, QC	Rino Langelier

[Racquetball Canada](#) est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada.

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson
directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscommca | 306.502.4422

Funded by the
Government
of Canada

Financé par le
gouvernement
du Canada

Canada